
Raport activitate viceprimar Pap Zsolt Istvan, anul 2022* 

*Acest raport conține doar evenimentele mai importante din activitatea prezentată, ea nu acoperă/redă în întregime întreaga activitate 

 

Ianuarie :  

03.01.-09.01.2022 : 

Discuții legate de activitatea de deszăpezire, împărtirea pe echipe, respectiv turele de noapte. 

Ședință legată de situația colectării gunoiului menajer, soluțiile pe termen mediu și lung. 

Întâlnire cu reprezentanții  Gărzii de Mediu pe tema crizei colectării deșeurilor. 

Organizarea acțiunii  SPIRE “Donează bradul de Crăciun”. Împreună cu colegii implicați în proiect am 

convenit asupra locațiilor din oraș, al punctelor de colectare al brazilor. Totodată  am pus la punct și 

Campania de comunicare privind această acțiune. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată de deplasarea în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției  Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe 

ordinea de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

În weekend am vizitat toate locațiile de colectare, am stat de vorbă atât cu colegii implicați în proiect 

cât și cu cetățenii care au răspuns apelului de donare. În urma acestor feedback-uri am tras 

concluziile privind punctele bune și mai puțin bune ale acțiunii, urmând să ținem cont de ele la 

acțiunea din 2023. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

07.01.2022 – Concediu 

 

10.01.- 16.01.2022 : 

Ședință  SPIRE, legată de activitățile ce urmează să le avem în perioada următoare, în special 

pregătirile de primăvară. 

Deplasare în teren legat de activitatea de toaletare a copacilor. Zona vizată a fost cartierul Săsar. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Ședință  SPAU legată  de situația colectării deșeului stradal. În plus s-a mai discutat de acțiunea de 

ridicare a brazilor colectați cu ocazia evenimentului “Donează  bradul de Crăciun”. 



Ședințe/comisii legate de situația creată de Drusal prin abandonarea serviciului de colectare deșeuri 

menajere. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

17.01.- 23.01.2022 : 

Am participat la ședința Comisiei de monitorizare a Proiectelor. 

În cadrul ședinței Comisiei de verificare a contractului cu Drusal, am analizat situațiile ce au dus la 

situația de abandon colectare deșeuri. 

Am participat la o întâlnire cu reprezentanții asociației MM Bike legată de proiectul de trasare piste 

de biciclete pe anumite tronsoane de trotuar din oraș. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată  de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției  Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe 

ordinea de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Verificare activitate de deszăpezire în oraș. Am verificat îndeosebi zonele periferice, drumurile 

secundare și aleile. Concluzia a fost că în zonele centrale deszăpezirea este făcută la standarde, în 

schimb anumite zone periferice (alei, drumuri înfundate) nu sunt deszăpezite sau se eliberează cu 

întârziere. S-a dispus evitarea acestor sincope în acțiunile viitoare. 

Săptămâna aceasta  am avut ședința Comisiei de Urbanism urmată de ședința Consiliului Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

24.01.-30.01.2022 : 

Discuții privind oportunitatea unui proiect de închiriere trotinete electrice în municipiul Baia Mare. 

Întâlnire legată de sistematizarea Zonei 8, ce include și proiectul parcărilor supraetajate. 

Deplasare în teren pe rampa “Săsar”cu reprezentanții Gărzii de Mediu. S-a evaluat situația 

depozitării deșeurilor și s-a discutat de modalitatea de curățare a zonei afectate de depozitarea 

necontrolată. 

Analiză situație PUZ Gară, s-a analizat situația Autogării (posibile zone de relocare), funcțiunile 

permise în zona studiată, reconfigurarea unor drumuri (inclusiv piste de biciclete). 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată  de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției  Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe 

ordinea de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 



Am participat la două ședințe ale Comisiei de Urbanism respectiv la ședința ordinară a Consiliului 

Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

Februarie :   

31.01. – 06.02.2022 :  

Datorită cantităților mari de zăpadă am notificat echipele de deszăpezire să ne asigure de faptul că 

coșurile de gunoi stradale pot fi golite fără probleme. 

În zilele de marți și joi am verificat în teren (după masa respectiv seara) modul în care se execută 

acțiunea de deszăpezire, verificând îndeosebi aleile secundare.  În urma acestor deplasări am 

identificat unele sincope de lucru (de exemplu pe unele alei lăturalnice nu se intră deloc) și am 

dispus remedierea acestora. 

Am participat la întâlnirea cu Drusal privind situația contractului aferent colectării si transportului de 

deșeuri menajere de pe raza orașului. 

Întâlnire la Spitalul TBC, cu ocazia investirii domnului Pop Rareș în funcția de director (interimar) la 

spitalul TBC.  

În cursul  săptămânii am inițiat o ședință  legată de situația privind Lista de investiții, ședință în 

cadrul căreia s-a analizat statusul proiectelor incluse în listă. S-au identificat proiectele care necesită 

o atenție sporită datorită unor întarzieri în procesul de “maturizare” , hotărându-se  că pentru 

acestea să se prevadă o monitorizare mai atentă cu scopul de a le aduce la zi. 

Discuții cu secretarul de stat, Matuz Zsolt legat de situația creșelor (cele pe care le-am propus spre 

finanțare). 

În urma discuțiilor avute cu colegii de la resurse umane, am cerut de la colegul Zakarias Benedek 

(parlamentar UDMR) informații privind stadiul lucrărilor privind legea 425/2021, răspunsurile primite 

fiind transmise departamentului de resurse umane. 

În cursul zilei de joi, la invitația conducerii școlii, am efectuat o vizită la Liceul cu Program Sportiv, 

scopul fiind de a evalua situația lucrărilor de reabilitare respectiv situația sălii de sport. Problemele 

constatate respectiv soluțiile propuse au fost transmise către cabinetul primarului. 

Am participat la comisia de sistematizare a circulației (miercuri). 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

03.02.2022 - Concediu 

 



07.02. – 13.02.2022 : 

Ședință legată de situația listelor ANL, scopul întâlnirii fiind de a avea o situație la zi asupra listelor, 

modul de alocare și perspectivele pentru anul 2022. 

Discuții legate de programul Anghel Saligny, modalitatea de accesare a fondurilor aferente 

proiectelor depuse în acest program. 

Ședință de lucru privind “Regulamentul de spargeri”. Scopul a fost de a aduce modificările necesare 

acestui regulament, eliminarea unor prevederi respectiv introducerea unor elemente noi. 

Analiza privind proiectele de investiție, pe care Distrigaz le are în vedere în zona Centrul Vechi. Acest 

lucru a fost adus în vederea aprobării de către Primăria Baia Mare, scopul fiind demararea și 

finalizarea acestor lucrări înainte ca municipalitatea să starteze lucrări de reabilitare și modernizare 

în zona respectivă. 

Constituirea unui grup de lucru cu scopul de a elabora un proiect de hotarare privind implementarea 

regulamentului de folosire a trotinetelor electrice. 

În urma solicitării Gărzii de Mediu, s-a întreprins o vizită în teren la rampa Săsar. În urma acestei 

vizite s-au constatat problemele ivite în urma depozitării unor deșeuri necontrolate/menajere, 

deșeuri provenite ca urmare a situației create de decizia Drusal de a nu ridica deșeurile (în 

decembrie 2021). În același timp s-a convenit asupra modalităților pe care primăria le va face pentru 

a aduce lucrurile la starea inițială. 

În urma solicitării de către dirigintele de șantier legat de tăierea arborilor aflați în fața clădirii 

Colegiului Gheorghe Șincai (aripa Nordică), am efectuat o vizită  în teren în urma căreia am exprimat 

dezacordul meu și al primăriei în ceea ce privește această solicitare. Mai mult de atât, s-a constatat 

că arborii respectivi nu aduc un impact negativ lucrărilor care se desfășurau acolo.  Constatarea a 

fost transmisă și către domnul primar. 

În urma solicitării Gărzii de Mediu, am transmis răspunsul nostru privind situația “calității aerului” 

din municipiul nostru. 

Am participat la comisia de Sistematizare a Circulației (miercuri). 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

14.02. – 20.02.2022 :  

În cursul zilei de marți a avut loc o ședință privind evoluția proiectului SPIRE, în urma căruia s-a 

analizat stadiul proiectului,  ce anume a ramăs în întârziere respectiv  s-au decis următorii pași ce 

trebuie făcuti în vederea asigurării faptului că menținem proiectul în parametri asumați. 

Marți am participat la Comisia de Urbanism. 



Am participat la ședința  Consiliului Local, respectiv am raspuns (la o parte din ele) întrebărilor venite 

din partea consilierilor adresate executivului. 

În ceea ce priveste Direcția Relații Publice, am avut discuțiile privind evaluarea anuală a activității 

acestei direcții.Concluziile au fost transmise către conducerea Primăriei. 

Am participat la discuții privind câteva PUZ-uri importante pentru oraș (care se află în lucru), printre 

care aș aminti situația PUZ Metro. 

S-au startat dicuțiile legate de mărirea bugetului alocat către Ecarisaj, acesta urmând a fi mărit cu 

suma de 50000 RON. 

Am participat la comisia de Sistematizare a Circulației (miercuri). 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

21.02.- 27.02.2022 : 

Discuții cu reprezentanții Gărzii de Mediu legat de indicatorii de mediu. 

Întâlnire cu reprezentanții SPAU, mai exact cu cei implicați în proiectul ce vizează grupul statuar 

“Părinții Școlii de pictură din Baia Mare”.  

Am participat la lucrările Comisiei de Adunări Publice. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată de deplasare în  teren pentru 

a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Discuții (urmate  de deplasare în teren) privind evoluția activității de toaletare arbori. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

În data de 25.02.2022 am intrat în concediu. 

 

Martie :  

28.02. – 06.03.2022 : 

Concediu 

 

07.03.- 13.03.2022 : 

Deplasare în teren cu directorul SPAU, scopul fiind identificarea problemelor respectiv a soluțiilor 

legate de Parcul municipal Regina Maria. S-au avut în vedere începerea acțiunii de identificare a 



arborilor bătrâni ce prezintă pericol de prăbușire/rupere, plantarea de arbori tineri, situația iazului 

din incinta parcului. 

Ședință cu conducerea instituției (Primar, directori) privind soluțiile posibile pentru depozitarea 

deșeurilor din construcții și cele vegetale. 

Discuții cu domnul primar privind câteva aspecte legate de situația școlii Nemeth Laszlo, finalizarea 

concursului de idei aferente grupului statuar, strategia de plantare arbori pentru 2022. 

Întâlnire cu domnul primar și Inspectorul General ISJ, una dintre temele discutate fiind și necesitatea 

regândirii rețelei școlare din Baia Mare. 

Deplasare în teren pentru identificarea respectiv soluționarea problemelor semnalate de către 

reprezentanții EuroMedia.  

Am participat la comisia de sistematizare a circulației (miercuri). Tot în cursul zilei de miercuri am 

participat la dezbaterile comisiei de Urbanism respectiv la ședința Consiliului Local. 

În cursul zilei de vineri am participat la lucrările Comisiei de Adunări Publice. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

14.03.- 20.03.2022 : 

Analiză dosar cereri de toaletări urmată de deplasare în teren (cu colegii de la spații verzi) pentru 

soluționarea situațiilor (Liceul 1, Aleea Aurora, Victoriei). 

Întâlnire cu asociația E-Consult Satu Mare, având ca scop cererea de amplasare a unor adăposturi  

artificiale respectiv a unui panou de informare în parcurile din Baia Mare , în cadrul programului 

transfrontalier “BAT4MAN”, ce vizează protecția speciilor protejate de lilieci. Discuțiile au fost 

urmate și de deplasare în teren. 

Am propus transplantarea celor 16 bucăți de Ginkgo biloba (aflate în jardinière plasate în Centrul 

Vechi) datorită stării avansate de deteriorare (stare datorită faptului ca au fost lăsate în acele lăzi 

timp de mulți ani). A urmat o deplasare în teren având ca scop identificarea zonelor de plantare. 

Ieșire pe teren împreună cu comisarul de la Poliția Rutieră, Tomoiaga Gheorghe, având ca scop 

identificarea soluțiilor aplicabile pentru decongestionarea parcării de la magazinul Maramureșul. 

Soluțiile găsite au fost prezentate comisiei de Circulație, urmând ca acestea să se implementeze. 

În data de 16 martie am participat la comisia de concurs pentru posturile de director al unităților de 

învățământ din Maramureș (în calitate de membru de comisie din partea Primăriei Baia Mare). În 

urma concursului pentru postul de director la Grădinița nr. 30, câștigător a fost desemnat doamna 

Roatiș. 



În urma sesizărilor venite din partea spitalului TBC, am întreprins o vizită pentru a vedea împreună 

soluțiile ce vizau intervențiile în zonele verzi ce aparțin de spital. Astfel, s-a hotărât extragerea 

câtorva arbori ce prezentau pericol, urmând ca în toamnă să se prevadă plantarea unor arbori tineri. 

Deplasare la rampa de Gunoi de pe strada Europa împreună cu doamna director Luca Cornelia și 

reprezentanții Gărzii de Mediu. 

Am participat la comisia de sistematizare a circulației (miercuri), unde la propunerea mea s-a decis 

ca de-acum încolo la toate lucrările ce vizează infrastructura să se afișeze obligatoriu un indicator 

“Ne cerem scuze pentru disconfortul creat”. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

21.03.- 27.03.2022 : 

În data de 23 martie am participat la Cluj în calitate de reprezentant al municipiului Baia Mare la 

ședința Comitetului de Bazin Hidrografic Someș – Tisa. În cadrul discuțiilor avute, am abordat 

subiectele legate de râul Săsar, în speță lucrările care se demarează în albia râului respectiv soluțiile 

ce vizează ecologizarea albiei de deșeurile ce provin de la gospodării. Tot legat de malurile Săsar s-a 

discutat de proiectele privind pistele de biciclete, obținând promisiunea celor de la Sistemul de 

Gospodărire a Apelor că ne vor sprijini în acest proiect. 

Întâlniri, discuții cu colegii din primărie legat de proiectele ce privesc stațiile de încărcare pentru 

mașini electrice și piste de biciclete. 

Întâlnire și discuții legate de bugetul participativ. 

În cadrul acțiunii de relocare a statuii “Minerul”, s-a transmis o adresă către Ministerul Educației, dat 

fiind că avem nevoie de avizul lor pentru această mutare (schimbarea destinației din imobil al 

invățământului în domeniul public al municipiului). În aceeași zi am luat legatura cu secretarul de 

stat Kallos Zoltan pentru a transmite rugămintea să prioritizeze obținerea avizului. 

Am participat la comisia de sistematizare a circulației (miercuri). Legat de îmbunătățirile aduse în 

ceea ce privește sistematizarea circulației, în premieră pentru orașul nostru s-au implementat (la 

propunerea mea) marcaje de “Interzis oprirea în intersecție” în două dintre intersecțiile din oraș (G. 

Coșbuc intersecție Republicii și Gheorghe Bilașcu intersecție cu Unirii). 

În cursul zilei de joi am participat la lucrările Comisiei de Adunări Publice. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

 

 



Aprilie : 

28.03. – 03.04.2022 : 

Întâlniri legate de proiectul privind stațiile de încărcare (cele 15 stații), ieșire pe teren (Iosip Rodica, 

Albu Paul) pentru identificare zone respectiv prioritizare (din lista inițial propusă). 

În cursul săptămânii am avut doua ședințe ale Comisiei de Urbanism respectiv o ședință a Consiliului 

Local. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren pentru 

a soluționa  unele puncte prezentate pe ordinea de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Tot în această săptămână (joi) am avut întâlniri legate de platformele îngropate de gunoi.  

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

04.04.- 10.04.2022 : 

Deplasări în teren pentru verificare stadiu proiect platforme îngropate. Cu această ocazie s-a făcut și 

necesarul pentru numărul de arbori thuja care să fie plantați în jurul acestor platforme (având atât 

rol estetic cât și de a împiedica împrăștierea deșeurilor depozitate neconform). 

Deplasare în teren cu colegii de la spații verzi în vederea stabilirii locațiilor și numărului de arbori 

(inclusiv pe specii) ce urmează să se planteze în perioada următoare (primăvară). Colonia Pictorilor, 

Casa Căsătoriilor, Parc Regina Maria, Parc Central. 

Ședință SPIRE, urmată de deplasare în teren legată de acțiunea Plantathlon. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

11.04.- 17.04.2022 : 

Având în vedere proiectele legate de pistele de biciclete de pe malul râului Săsar, am inițiat o 

întâlnire cu conducerea de la Apele Romane. La întâlnire au participat și colegii Gligan Cameliu și 

Radu Bolchiș. 

Împreună cu colegii de la SPAU am verificat zona Republicii/Alecsandri în vederea refacerii 

aliniamentului stradal cu copaci (umplerea golurilor de pe aliniamentele stradale). 

În cursul săptămânii am participat la recepția unor platforme îngropate, mai precis 6 locații. Am 

verificat funcționalitatea acestora pentru a vedea ce anume putem îmbunătății în cazul celor care 



urmează a fi implementate în viitor. Concluziile au fost transmise mai departe către factorii de 

decizie din primărie. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației.  

Am avut două persoane în audiență, la unul dintre cazuri deplasându-mă pe teren (Valea Roșie) 

pentru a vedea la fața locului problema discutată. 

Concepere materiale de promovare pentru Campania de sterilizări subvenționată de către Primărie. 

Discuții legate de proiectele ce vizează pistele de biciclete (cu colegii de la Proiecte). 

Deplasare în teren pentru verificare lucrări de eficiență termoenergetică (Ana Ipătescu și Victoriei). 

Întâlnire cu reprezentanții The Green Project legat de semnarea unui protocol privind serviciul de 

colectare selectivă pentru deșeurile de echipamente electrice și electronice. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

18.04.- 24.04.2022 : 

18.04.2022 – A doua zi de Paște (Catolic & Protestant) 

Deplasare la Colonia Pictorilor pentru constatare necesar lucrări reparații (pavilionul Reti/Grunwald) 

respectiv discuții legate de începerea intervențiilor (firma din Satu Mare). 

Semnare acord cu The Green Project. 

Necesar arbori Plantathlon: discuții cu Miclăuș Dorin.  

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de Comisia pentru Tineret și 

Sport. 

Introducerea în anexa contractului cu Drusal și al punctului de lucru de la Ecarisaj (în locul celui de la 

fostul sediu taxe și impozite de pe strada Crișan). 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

21.04. 2022 – zi concediu, 22.04.2022 – Vinerea Mare (ortodox). 

Mai : 

25.04. – 01.05.2022 :   Concediu de boală 

 

02.05. – 08.05.2022 :   Concediu de boală 

 

09.05. – 15.05.2022 :   Concediu de boală 



 

16.05. – 22.05.2022 :   Concediu de boală 

 

23.05. – 29.05.2022 : 

Am cerut un inventar pentru coșurile stradale și bănci (cele din lotul nou, plasate în cursul anului 

2021) în urma căruia am constatat numarul de coșuri/bănci  vandalizate și neconforme. În plus s-au 

constatat problemele care se datorează unor factori ce țin de modelul  respectiv de procesul de 

fabricare. Raportul și concluziile au fost trimise către conducerea instituției. 

Deplasare în teren cu colegii din primărie pentru a stabili locațiile de amplasare a coșurilor și băncilor 

(continuarea acțiunii începute în toamna anului 2021).Zona vizitată a fost Bd. București. 

Întâlnire cu reprezentanții Asociației MM Bike legat de proiectul pistelor de biciclete (cel depus în 

cadrul bugetului participativ). Constituirea unui grup de lucru permanent care să cuprindă atât 

reprezentanți din primărie cât și de la asociație și care să aibă ca și principal scop monitorizarea 

implementării proiectului. 

Deplasare în teren pentru stabilirea locațiilor unde să se amplaseze noile coșuri/bănci stradale. Zona 

vizitată a fost Bd. Unirii respectiv Piața Păcii. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației.  

Tot în această săptămână am ținut ședința Comisiei de Adunări Publice, respectiv  am participat la 

lucrările Comisiei de Urbanism. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

Iunie : 

30.05. – 05.06.2022 : 

În data de 30 mai am participat la dezbaterile din Comisia de Licitație, rezultatele discuțiilor fiind 

cuprinse în procesul verbal al ședinței. 

Ședința cu colegii de la infrastructură rutieră privind trecerile de pietoni care urmează să fie 

revopsite/retrasate precum și identificarea unor zone unde trebuie făcute treceri noi. 

Am participat la ședința Comisiei de Urbanism respectiv la ședința de Consiliu Local. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației. Tot în această săptămână am ținut și 

ședința Comisiei de Adunări Publice. 

Deplasare în  teren strada Țiblesului urmată de discuții cu factorii implicați în această lucrare (cea de 

schimbare iluminat public respectiv amplasare firide) legat de motivele întârzierii lucrărilor. 



Discuții cu colegii de la Poliția Locală privind situația mașinilor abandonate pe domeniul public, 

urmate de ieșire în teren pentru a vedea câteva cazuri concrete. Concluzia a fost acea de a continua 

această activitate, identificând toate cazurile de abandon respectiv de monitorizare a acestor cazuri. 

În plus am convenit asupra importanței ca plățiile către prestatorul de serviciu de ridicare mașini să 

fie făcute la timp pentru a nu întrerupe procesul de ridicare a mașinilor abandonate. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

06.06. – 12.06.2022 : 

Verificare în teren legat de lucrările de montare coșuri/bănci stradale. În urma vizitei s-a dispus 

remedierea problemelor semnalate (coșuri puse în locuri neconforme, coșuri defecte). 

Cu ocazia evenimentelor culturale ce urmează să fie organizate de către municipiu, am facut o 

prezentare în teren pentru documentarea legată de clădirile art nouveau din oraș. 

Întâlnire legată de situația lucrărilor privind pistele de biciclete, deplasarea pe teren (seara) cu 

grupul de acțiune în scopul verificării traseului ce urmează să fie trasat. 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației. 

Am participat din partea Primăriei la ședința “Comitetului  de Masiv pentru Grupa de Munți 

Nordică”. În cadrul ședinței s-au prezentat obiectivele Comitetului, s-a ales președintele (Stauder 

Rudolf) respectiv vicepreședintii, totodată constituindu-se și  grupurile de lucru. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

13.06. – 19.06.2022 : 

13.06.2022 – Rusalii (a doua zi) 

Întâlnire cu cei de la SPAU legat de mutarea statuii “Minerul”, întâlnire urmată de deplasare în teren 

la locația actuală (Liceul nr.2) respectiv la viitoarea locație (Piața Minerilor). 

Ședință cu colegii de la Spații Verzi legată de solicitarile de toaletare, urmată de ieșire în teren 

pentru a vedea la fața locului situația din cereri. În urma vizitei s-a dispus intervenția doar în cazurile 

care erau justificate. 

Ședința Comisiei de Monitorizare Proiecte în cadrul căreia s-a discutat situația proiectelor în 

derulare, cele în lucru respectiv acolo unde era cazul, motivele de întârziere în implementarea lor. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

15.06.- 16.06.2022 – Concediu 



 

20.06. – 26.06.2022 : 

Discuții legate de proiectul SPIRE, în speță de situația de pe Colonia Topitorilor. Printre multele 

lucruri discutate, s-a adus în vedere și problema legată de aprobările ce trebuie să le obținem de la 

Electrica, de aceea am luat legătura cu Electrica pentru a rezolva situația legată de avize.  

Întâlnire legată de evoluția proiectului pistelor de biciclete (cele trasate pe trotuar). S-a continuat 

ieșirea (de după masă/ seară) pe teren în vederea monitorizării implementării proiectului. 

Întâlnire cu colegii de la Patrimoniu și Proiecte legat de proiectul pistelor de biciclete depuse pe 

PNNR. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul  Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Discuții legate de platformele îngropate, urmate de vizită în teren pentru a verifica locațiile propuse 

în a doua etapă. 

Deplasare în teren legată de lucrările de reabilitare strada Dorobanților. În urma vizitei pe lângă 

verificarea situației de pe strada Dorobanților, s-au identificat unele probleme la intersecția străzii 

Viilor cu Gheorghe Pop de Băsești și s-a dispus rezolvarea lor. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

Iulie : 

27.06. – 03.07.2022 : 

Întâlnire cu arhitectul șef și cu reprezentantul firmei Noua Opțiune legat de PUZ Centru Vechi. 

Concluziile discuției au fost transmise conducerii primăriei, una dintre cele mai importante remarci 

fiind legată de protejarea zonei istorice și de propunerea prea “agresivă” legată de zona Vasile 

Lucaciu, aici propunerile din PUZ permițând o înălțare a H –ului maxim pentru clădiri peste cele 

existente azi. 

În urma convocării de către mine a ședinței Comisiei de Supraimpozitare, luni a avut loc întrunirea în 

cadrul careia s-a discutat despre aducerea la zi a dosarelor aferente clădirilor pe care le avem în 

evidența noastră, respectiv identificarea altor situații neconforme din teren. În plus s-a convenit 

despre necesitatea schimbării HCL –ului privind modul de evaluare a clădirilor care intră sub 

incidența hotărârii. 

Am avut doua ședințe ale comisiei de Urbanism, respectiv o ședință a Consiliului Local. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, respectiv am avut întâlnirile de 

audiență. 



În data de 29 iunie m-am deplasat împreună cu directorul SPAU la barajul Firiza pentru a vedea 

situația creată în urma scăderii nivelului de apă. Pe lângă intenția de a vedea la fața locului situația 

creată (dat fiind că în după masa zilei respective a urmat și o ședință a CLSU), am dorit să vedem 

daca există posibilitatea de a extrage o cantitate de pământ din albie, dat fiind nevoia de pământ 

fertil pentru zonele verzi din municipiu. În acest sens am avut discuții cu reprezentanții Apelor 

Române, în care ne-am exprimat dorința de a ni se da acceptul pentru această acțiune. 

Am participat la primul workshop organizat de Zona Metropolitană Baia Mare în cadrul proiectului 

SPIRE. Scopul întâlnirii a fost elaborarea Strategiei și Masterplanului Metropolitan 2050. 

În data de 30 iunie am participat la Turda, din partea Primăriei Baia Mare la prezentarea Agenției de 

Dezvoltare Regională Nord – Vest, pe tema revitalizării orașelor fortificate. Tot în această zi am 

participat și la ședința online a CL. 

Vineri am avut o întâlnire online cu ministrul Mediului, legat de proiectele startate de către Minister. 

S-au discutat despre insulele ecologice respectiv despre Centrele de Colectare cu Aport Voluntar 

(mici și mari). Informațiile obținute au fost transmise către Direcția de Proiecte. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale, conform atribuțiilor primite. 

 

04.07.- 10.07.2022 : 

În cursul acestei săptămâni am avut întâlniri legate de evoluția proiectului pistelor de biciclete (cel 

aferent inițiativei depuse pe bugetul participativ). În mai multe zile, după –masa/seara am ieșit cu cei 

implicați în proiect pentru a monitoriza lucrările (inclusiv pentru remedierea unor situații 

neconforme cum ar fi identificare borduri înalte, coșuri/bănci aflate pe pistă, toaletarea arborilor 

acolo unde acestea obstrucționau culoarul de pistă, indicatoare rutiere ce trebuie relocate și altele). 

Am participat la ședința legată de situația privind salubrizarea stradală, unde pe lângă identificarea 

problemelor s-a discutat și despre soluțiile posibile privind îmbunătățirea acestui serviciu. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Am avut o discuție cu consilierul Ministrului Mediului, Mocan Călin legat de insulele ecologice 

respectiv despre Centrele de Colectare cu Aport Voluntar (mici și mari). Scopul a fost de a întelege 

cât mai bine detaliile legate de aceste proiecte pentru a putea pregăti din timp și în mod 

corespunzător cererile de finanțare. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

11.07.- 17.07.2022 : 



Am cerut întocmirea unei noi dispoziții privind Comisia de Supraimpozitare, datorită faptului că în cel 

vechi nu erau menționati membrii supleanți. 

Ședință (SPAU) legată de situația mutării statuii “Minerul”. S-au discutat etapele ce urmează a fi 

făcute pentru mutare. 

Ieșire în teren cu scopul de a lua în evidență și de către colegii de la Siguranța Circulației locațiile 

unde am propus (împreună cu colegii de la Poliția Rutiera) noi treceri de pietoni.  

Discuții legate de evoluția proiectului SPIRE (cu Miclăuș Dorin și Trif Gabriel). 

Miercuri am participat la comisia de sistematizare a circulației, iar tot în această săptămână am 

convocat și Comisia de Adunări Publice. 

Am întrunit comisia de toaletări pentru a analiza dosarele avute pe rol, după care ne-am deplasat în 

teren cu colegii de la spații verzi în vederea identificării fiecărei situații din listă. În funcție de ce am 

găsit în teren s-au dispus măsurile aferente. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

18.07.- 24.07.2022 :  

Luni și marți m-am aflat la București pentru discuții legate de proiectele pe care le are Municipiul 

Baia Mare în desfășurare respectiv pentru proiectele ce dorim să le implementăm. În cursul acestei 

deplasări m-am întâlnit cu viceprim – ministrul Kelemen Hunor, cu reprezentanții Ministerului 

Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației (Cseke Attila), cu consilierul Ministrului Mediului, 

Mocan Călin, cu ministrul Sportului, domnul Novak Eduard respectiv cu secretarul general – adjunct 

al guvernului. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa  unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Deplasare în teren cu colegii de la Utilități Publice pentru evaluarea situațiilor ce necesită intervenția 

din partea Primăriei legat de problemele de pe strada Griviței (123) și strada Valea Roșie (175-179). 

Ședință cu colegii de la spații verzi legată de situația locurilor de joacă, lucrările ce mai trebuie făcute 

anul acesta (îndeosebi cele din incintele grădinițelor) respectiv identificarea unor noi locații pretabile 

pentru spații de recreere. 

Discuții cu colega Anca Cărăușan legat de noul protocol dintre Primăria Baia Mare și asociațiile non 

profit care gestionează Ecarisajul municipiului. După ce am finalizat forma finală a protocolului, 

acesta a fost dat la semnat către conducerea Primăriei. 

Evaluarea situației stației de autobus dezafectate aflată pe strada M. Eminescu. Trebuie să avem în 

vedere bugetarea demolării construcției respective și reconfigurarea zonei (înființare parcări). 



În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

25.07.- 31.07.2022 : 

Întâlnire cu colegii implicați în proiectul SPIRE, scopul fiind evaluarea proiectului la zi, respectiv 

identificarea sincopelor survenite în cursul implementării, identificare urmată de propunerea unor 

soluții privind remedierea acestora. Ca de exemplu situația plantelor care au fost plantate în 

primăvară, problema vandalizării sitului de pe Craica, auditul pe care îl avem pe proiect. 

În urma vizitei la Ecarisaj s-a constatat problema lipsei unei lăzi frigorifice (necesar stocării 

alimentelor pentru câini), de aceea s-a făcut un referat (dat la aprobare) pentru o ladă frigorifică 

care să rezolve această problemă. 

Am convocat Comisia de Adunări Publice pentru a discuta și aproba cererile depuse de către 

cetățeni/organizații. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației. 

Deplasare în teren cu colegii de la Spații Verzi  pentru verificarea lucrărilor ce vizează spațiile de 

joacă (Grădinița Nicolae Bălcescu, Parcul Regina Maria) precum și necesarul de arbori ce trebuie 

plantați în jurul platformelor de gunoi  îngropate (cele amplasate în vara acestui an). 

Întâlnire cu secretarul de stat în Ministerul Fondurilor Europene, doamna Hegedus Csilla. Discuțiile 

au vizat proiectele municipiului cuprinse în Programul Național de Redresare și Reziliență. 

În cursul acestei săptămâni am participat la două ședințe ale Comisiei de Urbanism, respectiv la 

ședința ordinara a Consiliului Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

August :  

01.08.- 07.08.2022 : 

Deplasare în teren cu colegii de la Spații Verzi pentru identificarea locațiilor respectiv a numărului de 

arbori (pe specii) ce urmează să se planteze în toamna acestui an. 

Întâlnire cu echipa de proiectare legat de stadiul proiectului pe Bulevarde. La întâlnire a participat și 

colegul Bolchiș Radu. 

Vizită în teren în urma solicitării de către locatarii de pe Bd. Unirii 4. S-au constatat probleme legate 

de circulația din spatele blocului (s-ar impune schimbarea în sens unic), parcările nereglementate, 

precum și starea carosabilului.  



Deplasare în teren legat de acțiunea de rebordurare, acțiune ce a demarat odată cu proiectul 

pistelor de biciclete de pe trotuare. Scopul este de a face trotuarele mult mai “prietenoase”față de 

utilizatori, în special pentru persoanele cu dizabilități, părinții care sunt cu copii în cărucior și nu în 

ultimul rând pentru bicicliștii care folosesc pistele. Acțiunea continuă până la acoperirea tuturor 

tronsoanelor importante din oraș. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul  Poliției Rutiere) pentru a soluționa  unele puncte prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate). 

Întâlnire cu reprezentanții ADR Nord Vest legat de posibilitățile de finanțare pentru clădirile 

monument istoric. 

Verificare lucrări la Parcul Colonia Topitorilor, unde în cadrul proiectului SPIRE se amenajează un nou 

parc public. Lucrările sunt în grafic, săptămâna asta lucrându-se la pavarea aleii principale. 

Deplasare zona Marinescu pentru a vedea posibilițătile de intervenție legat de starea foarte 

deteriorată a aleii din spatele blocului 2 de pe Aleea Nouă. Măsura luată a fost aceea de a aplica un 

nou strat de asfalt pe porțiunea neconformă. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

08.08.- 14.08.2022 : 

Întâlnire cu Pop Bogdan și Nicoară Mihai, membrii în Comisia de Supraimpozitare, întâlnire la care s-

a discutat situația la zi a intenției de a aduce schimbări HCL –ului ce reglementează modalitatea de 

evaluare a clădirilor ce intră sub incidența Comisiei. Intenția Comisiei este ca pană în luna Octombrie 

să se faca o propunere de HCL care să aducă modificările dorite (și necesare). 

Marți am participat atât la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

În urma situației create de inundațiile provocate de revărsarea pârâului Valea Roșie, m-am deplasat 

la fața locului pentru a vedea exact pagubele create. Am monitorizat acțiunea de curățare a 

carosabilului, zona Nicolae Bălcescu, Ștefan Luchian și Iuliu Maniu.  

Împreună cu colegii de la Spații Verzi, SPAU și Achiziții am avut o întâlnire care a vizat discuții legat 

de oportunitatea de a concesiona contractul ce vizează întreținerea spațiilor verzi din municipiu. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

10.08.- 12.08.2022 – Concediu 

15.08.- 21.08.2022 :  

15.08.2022 – Sfânta Maria 



Am continuat monitorizarea acțiunii de curățare a carosabilului, zona Nicolae Bălcescu, Ștefan 

Luchian și Iuliu Maniu.  

Deplasare în teren pentru a rezolva problema unor obstacole rămase pe traseul pistelor de biciclete 

(am anunțat colegii de la Disciplina în Construcții pentru a rezolva aceste situații : de exemplu 

indicatoarele din fața magazinului Cozac, bumpere ilegal plasate pe trotuar în zona Vasile Lucaciu, 

terase extinse pe domeniul public, etc). 

Întâlnire cu colegii de la Spații Verzi legat de evoluția lucrurilor discutate la mijlocul lunii iulie. Am 

decis să continuăm acest gen de follow –up pentru toate acțiunile propuse precum și care sunt deja 

în desfășurare. 

Miercuri am participat la comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate), urmând ca la următoarea ședință să se prezinte 

concluziile rezultate. 

Tot în cursul zilei de miercuri am participat atât la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința 

Consiliului Local. 

În cadrul ședinței Comisiei de monitorizare Proiecte (ce a avut loc joi), am discutat despre situația 

proiectelor respectiv problemele  cu care ne confruntăm dar și posibilele soluții pentru acestea. 

Întâlnire cu domnul Pop Mihai, inspector general la ISJ. Printre altele s-a discutat și situația de la 

școala Nemeth Laszlo respectiv Nenițescu. O altă temă abordată a fost cea legată de situația creșelor 

din municipiu. 

Am participat la lucrările Comisiei de Sport, în cadrul căreia s-au alocat finanțările aferente, tinând 

cont de eligibilitatea și punctajul proiectelor depuse. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare), respectiv  

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

22.08.- 28.08.2022 : 

Am participat din partea Primăriei la ședința  “Comitetului  de Masiv pentru Grupa de Munți 

Nordică”. În cadrul ședinței s-au ales membrii comisiilor de lucru respectiv s-a discutat despre 

acțiunea din 14 Septembrie, cu ocazia Zilei Muntelui. În urma discuțiilor avute cu Prefectura 

județului Maramureș și Consiliul Județean, s-a convenit ca Primăria Baia Mare să participe alături de 

cele doua instituții la o acțiune de ecologizare legată de Ziua Muntelui. 

Datorită cererilor ce au fost depuse la Primăria Baia Mare, am convocat ședința Comisiei de Adunări 

Publice, în cadrul căreia am analizat (și aprobat dupa caz) cererile înregistrate. 

M-am deplasat pe teren pentru evaluarea pagubelor făcute de vijelia puternică de luni după masa. 

Am fost la fața locului la trei intervenții ale ISU și Poliția Locală. Nu s-au raportat victime, zonele 

afectate au fost curățate de vegetația căzută. 



Marți, printre altele, am participat și la ședința Consiliului local. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate). 

Deplasare la câteva locații (împreună cu reprezentanții firmei ARL) unde s-a cerut intervenția 

Primăriei pentru a rezolva situația neconformă a zonelor asfaltate (curte școala Nicolae Iorga, școala 

Emil Racoviță). În urma vizitei s-a concluzionat nevoia de a face intervențiile cerute în vederea 

remedierii situației. 

În cursul zilei de joi am participat la mai multe întâlniri legate de posibila dorință a noastră (a 

Primăriei) de a achiziționa clădirea B.C.R. din Baia Mare (Bulevardul Unirii). Astfel a avut loc o ședință 

la sediul Primăriei, unde s-a discutat despre această intenție, întâlnirea fiind urmată de deplasarea la 

fața locului, unde s-a vizitat clădirea în cauză. După această vizită s-a revenit la sediul Primăriei 

pentru a continua discuțiile, de această dată în cadrul Comisiei de Negociere. 

Întâlnire cu reprezentanții ARL, privind stadiul lucrărilor de rebordurări (urmată de deplasare în 

teren). 

Verificare traseu piste biciclete. împreună cu reprezentanții MM Bike, am parcurs întregul tronson 

realizat, verificând lucrarea respectiv identificând situațiile neconforme. Deplasările s-au facut timp 

de două zile, dupa orele 18:00. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare), respectiv  

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

Septembrie :   

29.08.- 04.09.2022 : 

Ședință (online) al Comitetului  de Masiv pentru Grupa de Munți Nordică legat de organizarea 

acțiunii din 14 Septembrie. 

Întâlnire cu reprezentantul Euro Media legat de situația panourilor publicitare amplasate pe 

domeniul public al orașului. Printre altele s-a discutat și despre unele probleme legate de vizibilitatea 

unor afisaje, rămănând ca acestea să fie remediate în cursul lunii Octombrie- Noiembrie. 

Săptămâna aceasta am participat atât la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului 

Local. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

Deplasare teren în urma audienței avute (împreună cu persoana venită în audiență), motivul fiind 

identificarea cât mai exactă a problemelor ridicate spre soluționare. 



Dat fiind deschiderea anului școlar, am efectuat vizite la câteva din școlile din oraș, scopul fiind acela 

de a verifica gradul de pregătire al acestora privind începutul anului didactic. În plus am verificat 

situația tablelor inteligente, a videoproiectoarelor și a tabletelor. La câteva dintre școli încă nu erau 

legate la rețea aceste echipamente. Am luat legătura cu cei responsabili de acest lucru pentru a ne 

asigura că problema se va remedia cât mai repede. 

Am luat legătura cu colegii de la Vital legat de câteva situații din teren ce necesită remediere. În 

urma discuțiilor s-a convenit asupra unui calendar de intervenții. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv  

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

05.09.- 11.09.2022 : 

Deplasare în teren pe strada Eminescu legat de continuarea lucrărilor de reabilitare pe tronsonul 

cuprins între strada Dumbravei și limita UAT către Groși. S-a avut în vedere ca zona reabilitată să 

conțină atât trotuare pe ambele părți cât și o zonă dedicată pistei de biciclete. 

Tot săptămâna aceasta la solicitarea locatarilor de pe strada Păunului, am facut o deplasare 

împreună cu reprezentanții firmei E-on și ARL pentru a vedea problemele semnalate. În cursul 

săptămânii au fost rezolvate situațiile neconforme. 

Am inițiat discuții legat de oportunitatea de a cumpăra/expropria terenul aflat în partea nord-vestică 

a intersecției străzii Dumbravei cu Mihai Eminescu. Acest lucru ar fi util pentru a putea crea în acea 

intersecție un sens giratoriu care ar decongestiona circulația în zonă. 

Deplasare la fosta rampă de Gunoi de pe strada Europa împreună cu doamna director Luca Cornelia, 

doamna Iosip Rodica și reprezentanții Gărzii de Mediu. Scopul vizitei a fost de a verifica starea 

terenului, respectiv dacă se mențin măsurile cerute de către Garda de Mediu (în urma vizitelor 

anterioare). S-a constatat că în mare parte se respectă aceste măsuri, dar că volumul de deșeuri 

abandonat de către Drusal la sfârșitul anului 2021 nu a fost dus. Mai mult de atât s-a observat că 

dinspre partea estică a rampei, s-a intrat într-un mod fraudulos și s-au depozitat ilegal pe o porțiune 

de aproximativ 100 metri pătrați deșeuri necontrolate. S-a dispus ca această zonă de intrare ilegală 

sa fie blocată imediat respectiv să se continue demersurile către Drusal pentru a reloca deșeurile 

abandonate.  

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate). Zonele vizitate: strada Cerbului, Valea Roșie, Florilor, Bd. Unirii. 

Datorită cererilor ce au fost depuse la Primăria Baia Mare, am convocat ședința Comisiei de Adunări 

Publice, în cadrul căreia am analizat (și aprobat dupa caz) cererile înregistrate. 

Discuții privind organizarea evenimentului Let’s do it. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv  

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 



 

12.09.- 18.09.2022 : 

Am convocat ședința Comisiei de Adunări Publice, în cadrul căreia am analizat (și aprobat după caz) 

cererile înregistrate. 

Tot luni am participat la ședința operativă convocată de Primar. 

Marți am participat împreună cu conducerea Primăriei la o conferință de presă pe subiectul 

organizării evenimentului Let’s do it. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

În cursul zilei de miercuri am participat (din partea Primăriei Baia Mare) la acțiunea de ecologizare 

făcută cu ocazia Zilei Muntelui de către Comitetul de Masiv pentru Grupa de Munți Nordică.În urma 

acțiunii s-au strâns gunoaie abandonate în zona văii Blidar. 

Am participat la dezbaterile din Comisia de Urbanism respectiv la ședința Consiliului Local. 

Întâlnire cu reprezentanții Gărzii de Mediu, legat de vizita din teren de-acum 2 săptămâni.  

Vizită în teren zona Bd. Republicii / Strada Oituz, asfaltare în spatele blocurilor. Scopul a fost acela de 

a asigura alveolele necesare spațiilor verzi. În plus datorită situației neconforme a garajelor, s-a 

propus ca zona dintre acestea să nu fie deocamdată asfaltată. Mai mult de atât, împreună cu colegii 

de la Urbanism am analizat posibilitățile de sistematizare a zonei respective, urmând ca propunerea 

să fie prezentată conducerii Primăriei. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv  

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

19.09.- 25.09.2022 :  

Discuții cu Electrica respectiv Luxten pentru a lega la rețea infrastructura electrică din parcul Colonia 

Topitorilor. 

Întâlnirea având ca temă principală accesarea fondurilor pentru CAV mic și CAV mare. După ședință 

a urmat o deplasare în teren pentru identificarea zonelor propuse în proiectul CAV –uri mici. 

În data de 19 septembrie i-am primit pe reprezentanții MAI, care au început un control metodologic 

la Serviciul Public Comunitar Evidența Persoanelor. La întâlnire a participat și doamna Bolba Daniela. 

Săptămâna aceasta am participat la lucrările Comisiei de Tineret. În urma acestuia s-au alocat 

sumele aferente cererilor, tinând cont de eligibilitatea proiectelor depuse cât și punctajul obținut. 

Săptămâna aceasta am participat atât la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului 

Local (plus Ședința festivă de vineri). 



Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

Întâlnire online cu reprezentanții Ministerului de Mediu (inclusiv domnul ministru Tanczos Barna) 

legat de CAV – uri. La întâlnire au participat și colegii noștri de la Proiecte. 

Întâlnire a Comisiei de Monitorizare Proiecte, în cadrul căreia s-au discutat situațiile proiectelor care 

se află în diferite stadii de implementare. 

Întâlnire cu secretarul de stat la Ministerul Educației, domnul Kallos Zoltan. În cursul întâlnirii s-au 

discutat subiecte legate de învățământul din Baia Mare și județul Maramureș.  

Am participat la deschiderea oficială al Expo Rivulus Dominarum, unde am avut un discurs de 

deschidere al expoziției, discurs în care am subliniat sprijinul și parteneriatul municipiului Baia Mare 

în acest proiect. 

Participare la evenimentul special al Bisericii Evanghelice din Baia Mare. 

Întâlnire cu ministrul Sportului, domnul Novak Eduard. În urma întâlnirii am trecut în revistă situația 

bazelor sportive respectiv stadiul de finanțare al acestora. Am avut și deplasare în teren, printre 

altele am vizitat bazinul olimpic de înot (unde avem în curs o finanțare) respectiv ștrandul. 

În afară de cele menționate mai sus, am asigurat fluxul documentelor (semnare) respectiv 

comunicările interdepartamentale conform atribuțiilor primite. 

 

26.09.- 02.10.2022 : 

Discuții cu Radu Bolchiș legat de proiectele finanțabile pe AFM. 

Întâlnire cu conducerea școlii Nicolae Iorga legat de proiectul de extindere imobil. Proiectul vechi 

(din 2018) trebuie să fie updatat la noile realități (economic, financiar dar și legat de necesarul de 

clase). 

Reanalizare proiect HCL ce vizează folosirea trotinetelor electrice în Baia Mare. 

Am participat la dezbaterile din Comisia de Urbanism (două ședințe) respectiv la ședința Consiliului 

Local. 

Întâlnire cu reprezentanții Kaufland legat de PUZ –ul aferent noului magazin de pe Vasile Lucaciu. S-a  

discutat mai ales de aplicabilitatea HCL 59/2022, legat de spațiile verzi și zonele de parcare. 

În cursul zilei de luni, am fost anunțat oficial despre retragerea atribuțiilor pe care le-am primit 

anterior de-a lungul perioadei de viceprimar. Am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea 

tuturor activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

30.09.2022 - Concediu 

 



Octombrie :   

03.10.- 09.10.2022 : 

Ședința  Comisiei de Monitorizare Proiecte, discuțiile au cuprins prezentarea din partea executivului 

a unui raport actualizat a proiectelor aflate în derulare, raport care să se transmită comisiei la 

sfârșitul lunii în curs. 

Deplasare în teren privind identificarea și rezolvarea situației din capătul străzii Tineretului, unde în 

urma unor lucrări mai vechi a ramas abandonat un container respectiv niște conducte de dimensiuni 

mari. În urma identificării executantului acelor lucrări am dispus aducerea la starea initială a zonei 

respective. 

Discuții urmate de deplasare în teren pentru a finaliza ultimele detalii privind relocarea statuii 

Minerul. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul  Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului) : strada Hollosy Șimon, Inocențiu Micu Klein, 

Zorilor, aleea din spatele Arhivei. 

Dat fiind lucrările de reparații/modernizare efectuate pe tronsoanele de drum din municipiu, am 

efectuat câteva deplasări în teren împreună cu reprezentanții firmei de asfaltare. Astfel, s-a convenit 

asupra modalității de încheiere a lucrărilor din intersecția străzilor Oituz cu Transilvaniei. Totodată s-

a verificat porțiunea de pe strada Lupului (în spate la LIDL Hatvan), zona unde se impune o 

reabilitare (în prima fază cu pietriș) a drumului.  În plus s-au verificat lucrările de rebordurare, aici 

convenindu-se asupra următoarelor tronsoane c e ar trebui refăcute. 

 Împreună cu colegii de la Urbanism am efectuat o vizită în zona garajelor din spatele blocurilor 

aflate pe strada Oituz, analizând modalitatea de a reglementa urbanistic zona respectivă (prin 

demolarea garajelor și crearea de locuri de parcare respectiv zone verzi). 

În seara zilei de 5 Octombrie, împreună cu reprezentanții firmei care se ocupă de marcarea pistelor 

de bicicletă și cu reprezentanții Maramures Bike, am efectuat o vizită în teren pentru a identifica 

ultimele porțiuni care să facă parte din traseul ciclo. 

Ședință cu colegii de la SPIRE privind acțiunea Plantathlon (acțiune de plantare în siturile alese 

pentru decontaminare). 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

10.10.- 16.10.2022 :  

Ședință operativă legată de evoluția unor proiecte respectiv de rectificările bugetare. 



Deplasare în teren pe strada Grănicerilor și pe strada Dragoș Vodă  pentru estimarea necesarului de 

copaci ce ar trebui plantați pe aliniamentele stradale. Pe strada Grănicerilor am constatat un necesar 

de 264 arbori (specia mesteacăn) respectiv 32 arbori pe Dragoș Vodă. 

În același timp am început prospectarea privind plantările în zona parcului municipal Regina Maria. 

Aici dat fiind mărimea suprafeței și aspectele de ordin socio- cultural (spații pentru joacă, zona 

arondată trenulețului, zone de agreement, spații destinate alimentației publice, biserică), estimările 

se vor face ținând cont de aceste aspecte (atât ca număr, distribuție, varietate de specii). 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmat  de deplasare  în  teren (împreună cu 

reprezentantul  Poliției  Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

Ultimele “reglaje” privind mutarea statuii Minerul (SPAU, Muzeul de Artă). 

Întâlnire cu cetățenii (cei care au solicitat acest lucru) pe diverse teme privind nemulțumirile legate 

de unele aspecte ale administrației locale. 

Întâlnire cu colegii de la Sistematizarea Circulației privind lucrările ce au mai rămas de făcut privind 

marcajele pentru pistele de biciclete precum și pentru trecerile de pietoni (inclusiv cele care se vor 

face acolo unde până acum nu erau). 

Acțiune de curățare a terenului aferent Parc Colonia Topitorilor. Acțiunea a avut loc în vederea 

pregătirii terenului pentru plantările ce urmează a fi făcute în perioada următoare. Scopul este de a 

avea finalizate  lucrările complete (predare parc) până la sfârșitul perioadei de toamnă 2022. Am 

urmărit inclusiv amenajarea zonelor limitrofe. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

17.10. – 23.10.2022 : 

Ședința operativă (Prefectură) legată de sistemul de alarmare a populației  în aval de lacul de 

acumulare Strâmtori Firiza. S-a avut în vedere verificarea și acolo unde se impune, remedierea 

sistemelor de alarmare (sirene). 

Totodată s-a discutat despre semnarea unui protocol care să aibă ca parteneri Primăria Municipiului 

Baia Mare, S.G.A.  Maramureș și I.S.U. Maramures. 

Ca urmare a discuțiilor avute, am dispus o verificare a rețelei de sisteme de alarmare respectiv 

aducerea la zi a listei cu persoanele care răspund de activarea acestora. 

Am avut dezbateri privind modalitatea de a monta rasteluri de biciclete în incinta curților instituțiilor 

de învățământ (școli/licee). 



Deplasare în teren în zona “Institutul Minier” în vederea evaluării zonei datorită faptului că 

municipiul are demarat un PUZ în zona respectivă. Observațiile și propunerile se vor transmite către 

Direcția Urbanism. 

Am participat la lucrările comisiei responsabile de implementarea Legii 34, unde împreună cu colegii 

de la DAS am discutat despre sumele aferente anului 2023, respectiv repartizarea bugetului ținând 

cont de cele 14 cereri depuse de către asociațiile de profil. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, unde pe lângă parcurgerea ordinii de zi, am 

propus unele îmbunătățiri în ceea ce privește semnalizarea rutieră.  

În calitate de membru al Comisiei de negocieri, am participat la lucrările comisiei privind modalitatea 

de preluare a unei bucăți de teren din zona străzii Independenței/Liliacului (de la Meșter Pavel) 

necesar lucrărilor de investiție ale VITAL S.A. 

Deplasare în parcul “Colonia Topitorilor” pentru a identifica locurile unde este necesară  înființarea 

unor treceri noi de pietoni respectiv îmbunătățirea sistemului de indicatori rutieri aflați în zonă. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

20.10. – 21.10.2022 : Concediu 

 

24.10. – 30.10.2022 :  

Deplasare pe strada M. Eminescu pentru a verifica stadiul lucrărilor (intubare canal margine drum, 

lucrări anteasfaltare) și de a vedea cum anume lăsam lucrările pe perioada iernii (asfaltare intrări în 

incinta curților, închidere guri de acces, etc). 

Întâlnire (pe teren, la fața locului) legată de pașii ce au rămas de facut în privința relocării statuii 

Minerul. 

Ședință operativă legată de situația salubrizării stradale. 

Întâlnire cu colegii de la Proiecte și Patrimoniu privind identificarea unor tronsoane pretabile pistelor 

de biciclete. În acest sens (s-a făcut și deplasare în teren) s-au identificat porțiuni din oraș, s-a 

analizat eligibilitatea acestora (privind respectarea cerințelor) și s-a convenit asupra demarării 

pregătirii  documentației aferente unor linii de finanțare (fie ele prin PNNR sau AFM). 

Discuții legate de strategia PMUD, acest pas fiind unul foarte important pentru dezvoltarea 

municipiului. 

Analiza situației sistemelor de alarmare din municipiu, acest lucru fiind posibil în urma acțiunii de 

verificare a lor. Pe lângă identificarea problemelor tehnice (în cazul acestora dispunându-se de 

repararea defectelor observate) am revizuit lista cu persoanele care sunt desemnate pentru 

acționarea lor în caz de nevoie. În același timp s-a concluzionat faptul că cea mai bună soluție ar fi 

automatizarea acestor sirene, de aceea la construcția bugetului de anul viitor va trebui să ținem cont 

și de acest aspect. 



Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

Verificare lucrări de reabilitare termică la blocurile aflate pe strada Ana Ipătescu și Agriculturii. 

Concluziile inspecției au fost transmise echipei care se ocupă de aceste proiecte. 

Întâlnire cu factorii responsabili (colegi din cadrul primăriei, Universitatea de Nord) privind acțiunea 

de plantare pe situl SPIRE de la Urbis. Întâlnirea a fost precedată de ieșirea în teren. 

Ultimele lucrări privind marcarea unor treceri noi de pietoni (ieșire în teren). 

În data de 28 octombrie am participat la o ședință zoom (împreună cu colegii de la Proiecte), unde ni 

s-au prezentat detalii privind proiectele ce urmează a fi lansate spre finanțare. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

Noiembrie : 

31.10. – 06.11.2022 : 

Am continuat prospectarea și calcularea necesarului privind plantările în zona parcului municipal 

Regina Maria. Am început transpunerea pe hartă a informațiilor culese din teren, respectiv lista cu 

speciile propuse pentru plantare. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Întâlnirea Comisiei de Monitorizare Proiecte, în cadrul căreia s-a discutat evoluția proiectelor care se 

află în diferite stadii de implementare. Totodată s-au evidențiat și problemele care sunt previzibile în 

implementarea lor respectiv soluțiile care s-ar impune în vederea depășirii acestora. 

Deplasare în teren pe unul dintre siturile din programul SPIRE, în zona Urbis, împreună cu colegii 

implicați în proiect și cu reprezentanții de la Universitatea de Nord. Motivul deplasării a fost 

evaluarea zonei în vederea realizării unei zone “verzi”, o perdea forestieră pe malul râului Săsar. 

Miercuri am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren 

(împreună cu reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele puncte prezentate pe ordinea 

de zi (și care din birou nu puteau fi expertizate). 

Discuții (cu colegii de la Proiecte și Patrimoniu) legat de noul val de finanțare pentru piste de bicilete. 

S-au identificat traseele posibile pentru aceste piste, urmând să se verifice categoria de proprietate a 

acestora. 

Vizită la Ocolul Silvic Municipal, unde s-au discutat teme privind acțiunile aferente lucrărilor de 

toamnă. 



În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

03.11. – 04.11.2022 : Concediu 

 

07.11. – 13.11.2022 : 

Verificare în teren privind toaletările (extrageri arbori uscați), reamenajare zonă verde (zona Don 

Pio, Pășunii, Republicii Catedrală). 

Verificare situație bumpere, în sensul de a vedea dacă limitatoarele aprobate în Comisia de Circulație 

sunt plasate în teren. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

Întâlnire cu reprezentanții firmei Luxten în vederea semnalării unor probleme legate de iluminatul 

public. În urma întâlnirii s-a căzut de acord asupra unui calendar privind rezolvarea neconcordanțelor 

observate. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției  Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi . 

Întâlnirea Comisiei de Monitorizare Proiecte, în cadrul căreia s-a discutat despre situația proiectelor 

dat fiind apropierea sfârșitului de an. S-a atras atenția asupra unor problemele cu care se confruntă 

unele proiecte, existând riscul de întârziere sau chiar și de nerealizare a unora. 

Discuții cu reprezentanții de la Direcția Județeană pentru Cultură legate de lucrările desfășurate la 

casa Schreiber, scopul fiind continuarea lucrărilor de reabilitare.  După întâlnirea cu cei de la Cultură 

am făcut o vizită la fața locului pentru a evalua stadiul lucrărilor (am avut discuții cu cei care execută 

lucrările). Concluzia a fost că lucrările decurg conform planului de acțiune. 

Deplasare în teren cu scopul de a identifica necesarul de arbori ce se vor planta în zonele: Victor 

Babeș, Buclă, Serelor. S-a realizat atât o identificare pe hartă cât și lista de specii ce urmează a fi 

plantate. 

Conform programului de audiențe, am participat la discuții cu cetățenii care s-au înscris în audiență. 

În urma acestor discuții s-au luat câteva decizii care au fost transmise mai departe către 

departamentele de care ține rezolvarea lor. Pentru a mă asigura că aceste lucruri se vor realiza, am 

să fac follow-up pentru fiecare caz în parte. 

Vineri, în calitate de reprezentant al municipiului Baia Mare, am participat la prezentarea Agenției de 

Dezvoltare Regională Nord – Vest, pe tema revitalizării orașelor fortificate, întâlnire ce a avut loc la 

Turda. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 



14.11. – 20.11.2022 :  

Am avut mai multe întâlniri și deplasări în teren legate de proiectul ansamblului de statui “Fondatorii 

Școlii de Pictură”. S-a analizat împreună cu personele de specialitate locul ideal de amplasare (acesta 

fiind deja în mare parte definit în momentul în care s-a conceput forma și așezarea persoanelor care 

alcătuiesc ansamblul) precum și situația documentelor (Autorizația de construcție, avizele, 

etapizarea facturării, data recepției, etc).  

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului) : strada Zambilei. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința ordinară a Consiliului Local.  

Împreună cu colegii de la SPAU, am dat comandă pentru arborii pe care dorim să îi plantăm în 

perioada următoare (toamna 2022). 

Discuții privind starea lucrărilor de reabilitare privind adăposturile antiaeriene. Totodată ne-am decis 

ca fiecare adăpost să fie semnalizat conform prevederilor în vigoare. 

Am participat la lucrările comisiei responsabile de implementarea Legii 34, unde împreună cu colegii 

de la DAS am discutat despre sumele aferente anului 2023, respectiv repartizarea bugetului ținând 

cont de cele 14 cereri depuse de către asociațiile de profil. La finalul ședintei am votat favorabil 

pentru sumele propuse, acesta urmând să se transpună într-o hotărâre de consiliu ce va trebui 

aprobată până la sfârșitul anului. 

Deplasare în teren cu scopul de a identifica soluțiile privind creșterea gradului de siguranță a elevilor 

de la școala Nichita Stănescu. În acest sens am dispus înființarea a trei noi treceri de pietoni, 

respectiv instalarea unor stâlpișori pentru a mări gradul de vizibilitate în zona studiată. 

Am contactat firme care au în portofoliu evenimente cu drone, am avut discuții privind ofertele lor 

precum și disponibilitatea pe care o au pentru perioada următoare (Revelion).  Toate informațiile au 

fost transmise către domnul primar, urmând ca să se i-a o decizie în acest sens, scopul urmărit fiind 

acela să înlocuim artificiile (care au un impact negativ atât asupra mediului cât și al oamenilor și 

animalelor)cu alternative mai moderne și atrăgătoare. 

Împreună cu Secretarul General, am discutat (și am cerut informații și de la minister) privind 

modificările aduse Codului Administrativ (care la momentul actual există în format draft). 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

14.11. – 15.11.2022 – Concediu 

 

21.11. – 27.11.2022 :  

Analiza privind situația programului de sterilizări pentru câinii cu stăpân. În urma analizei s-au 

identificat unele sincope, din această cauză am decis deplasarea în teren la fiecare cabinet veterinar 



partener în program. În urma discuțiilor avute cu veterinarii, am luat la cunoștiință lucrurile care 

trebuie schimbate/modificate respectiv cele care funcționează și trebuie menținute. 

Împreună cu colegii de la Patrimoniu am lucrat pe draftul HCL –lui care privește aprobarea amplasării 

grupului statuar “Fondatorii Școlii de Pictură”, proiect ce ar urma să intre în ședința lunii decembrie. 

Am participat la dezbaterile din Comisia de Urbanism. 

Ședință (online) al Comitetului  de Masiv pentru Grupa de Munți Nordică legat de alegerea 

membrilor comisiilor de specialitate, respectiv stabilirea modalităților de comunicare a comisiilor și 

Comitetului de masiv, a procedurilor de colaborare. 

Verificare lucrări legate de eliminarea obstacolelor vegetale pentru panourile publicitare amplasate 

pe domeniul public al orașului (decizie luată anterior în urma discuțiilor avute cu firmele care dețin 

aceste panouri). 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

22.11.- 23.11.2022 – Concediu 

 

28.11. – 04.12.2022 : 

Verificare în teren legat de amenajarea spațiilor verzi (Colonia Topitorilor, zona Mărăști)) și  lucrări 

privind siguranța circulației. 

Împreună cu colegii de la Poliția Animalelor, am discutat despre îmbunătățirile pe care dorim a le 

aduce programului de sterilizări câini. Am decis ca schimbările pe care dorim să le aducem, să le 

discutam și cu ONG –urile implicate respectiv cabinetele veterinare. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

30.11. – 02.12.2022 – zile libere oficiale 

 

Decembrie : 

05.12. – 11.12.2022 : 

Discuții privind proiectul rețelei școlare pentru anul școlar 2023-2024. La discuții au participat pe 

lângă reprezentanții Primăriei și cei de la Inspectoratul Școlar Judetean Maramureș (în persoana 

domnului inspector general). S-au identificat câteva situații care necesită modificare, unele dintre ele 

fiind restante de mai mulți ani. 



În urma unor verificări din teren, am dispus remedierea unor defecte de la stâlpii de iluminat din 

zona Progresului, parc Mara. 

Împreună cu colegii de la Poliția Locală am efectat vizite în teren, motivul principal fiind identificarea 

mașinilor abandonate pe raza municipiului Baia Mare. Mașinile identificate au fost luate în evidență, 

urmând a fi parcurse etapele legale privind ridicarea acestora. Totodată ne-am asigurat de faptul că 

plățile către firma (cu care avem contract pentru ridicarea autoturismelor) sunt efectuate (pentru a 

nu avea întârzieri în ceea ce privește acțiunea de ridicare de pe domeniul public). 

Săptămâna aceasta am participat la sedința Comisiei de Urbanism cât și la sedința Consiliului Local. 

Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului). 

Ședința Comisiei de negocieri legat de discuții privind modul de abordare a negocierii cu 

reprezentanții SC Mester Pavel SRL. 

Ședință (online) al Comitetului  de Masiv pentru Grupa de Munți Nordică legat de alegerea 

membrilor comisiilor de specialitate. S-au votat specialiștii propuși pentru a face parte din 

componenta Comisiilor de specialitate stabilite. Totodată au fost stabilite modalitățile de lucru 

respectiv stabilirea modalităților de comunicare a comisiilor și Comitetului de masiv, a procedurilor 

de colaborare. 

Vineri am fost prezent la acțiunea “Plantathlon”, activitate din cadrul proiectului SPIRE. La acesta au 

participat elevi de la mai multe licee din Baia Mare. În urma acțiunii s-au plantat sute de puieți de 

salcie energetică. Elevii au fost familiarizați cu proiectul SPIRE, îndeosebi cu impactul benefic pe care 

îl pot avea plantele în reducerea poluării cu metale grele al solului. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

12.12. – 18.12.2022 : 

Întâlnire cu reprezentanții Ocolului  Silvic Municipal și ONG privind eventualele proiecte ce privesc 

amenajarea de piste pentru bicicliști în zona de pădure. 

Ședința Comisiei de Supraimpozitare, în cadrul căreia s-au analizat dosarele cu imobilele pentru care 

urmează să se faca HCL în vederea supraimpozitării.  Evaluarea clădirilor a fost făcuta în teren în 

perioada de dinainte de această ședință. 

Am verificat starea lucrărilor de la casa Schreiber, lucrări de reabilitare din fondurile proiectului 

SPIRE. În ceea ce privește lucrările de la mansardă, aici se impune o regândire a intervențiilor 

necesare. 

Cu ocazia sărbătorii Sfântului Nicolae, am avut plăcerea să mă alătur colegilor de la DAS la împărțirea 

cadourilor pentru copiii din clasele primare.  



Am participat la Comisia de Sistematizare a Circulației, urmată de deplasare în teren (împreună cu 

reprezentantul Poliției Rutiere) pentru a soluționa unele situații prezentate pe ordinea de zi (și care 

din birou nu puteau fi expertizate decât la fața locului) : zona Traian Vuia. 

În cursul zilei de joi am participat la lucrările comisiei care analizează modalitatea achiziției clădirii 

B.C.R. din Baia Mare (Bulevardul Unirii). În cadrul Comisiei de Negociere s-au discutat atât despre 

sumele ce ar urma a fi plătite (în cazul în care se va ajunge la o întelegere), cât și despre etapizarea 

plăților. 

După mai multe zile în care am studiat situația din țară legat de cum anume sunt reglementate 

condițiile de utilizare a domeniului public pentru trotinetele electrice, am reușit să finalizăm un draft 

privind acest regulament. Intenția mea este de a avea și în Baia Mare un astfel de serviciu de 

închiriere trotinete electrice, principalul motiv fiind promovarea folosirii mijloacelor de transport 

alternativ. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

19.12. – 25.12.2022 : 

În cursul zilei de luni am participat la o nouă întâlnire a comisiei care analizează modalitatea 

achiziției clădirii B.C.R. din Baia Mare (Bulevardul Unirii). În cadrul Comisiei de Negociere s-a discutat 

de varianta finală legată de termenele privind achiziția. 

S-a reușit finalizarea draftului de protocol legat de sistemul de alarmare a populației în aval de lacul 

de acumulare Strâmtori Firiza. Partenerii ar urma să fie S.G.A. respectiv I.S.U Maramureș. Una din 

concluziile la care s-a ajuns în urma verificărilor sirenelor, a fost aceea că este nevoie de un sistem 

nou, automatizat și interconectat. Va trebui să ținem cont de acest aspect și să îl includem în lista de 

investiții din 2023. 

Săptămâna aceasta am participat la ședința Comisiei de Urbanism cât și la ședința Consiliului Local, 

ultimele din acest an. 

Am facut câteva analize legate de situația mai multor proiecte/programe ce au fost derulate în 

cursul anului 2022 (ce a funcționat bine, ce avem de îmbunătățit), respectiv cum anume le vom 

continua în anul 2023. 

În afară de cele menționate mai sus, am continuat să-mi aduc contribuția în asigurarea tuturor 

activităților ce sunt legate de bunul mers al instituției Primăriei. 

 

26.12.- 31.12.2022 – Concediu  

 

 


